

第一版

10月2020年

LKE MUSANG QUEEN - PHASE DURIANX

四个月内从橡胶园到种植我们的第一批榴莲幼苗！

我们的土地开发和清理于2020年5月开始。砍伐了树木和树桩后，我们已为我们第一批幼苗准备了一个良好的土壤条件和有利的地形。我们都会把榴莲幼苗之间隔开；为了更有效地耕作，我们的土地被切割成台阶式的倾斜平面。这种类型的土地规划化被称为梯田。



PHASE
DurianX
20 MAY 2020



~发展进度~



自2020年6月中旬起，我们已迈入排水及滴灌系统建设的阶段。这些先进的灌溉系统能够提供更优良的生长环境，既提高农作物的收成量，亦能维持优良的土质状态。作为我们创新灌溉系统很重要的部分，我们已经完成了我们的水井钻探，以提取宝贵的自然资源-地下水。



土壤就是让榴莲树能快速和良好生长的秘诀。榴莲喜欢深；排水良好的壤土，也适合在倾斜的山丘和山麓成长。在2020年8月，我们已经开始种植我们的幼苗！相信有我们团队专业的知识和技能肯定能够把DurianX每一棵榴莲树照顾得健健康康，为每一位合伙人带来丰厚的收益。

LKE MUSANG QUEEN - PHASE DURIANX FROM A RUBBER PLANTATION TO PLANTING OF OUR FIRST BATCH OF DURIAN SEEDLINGS 4 MONTHS !

Our land clearing started back in May 2020. After removing all the rubber trees and stumps, we have planned for a good soil condition & favourable terrain for our durian seedlings. Our durian seedlings are spaced apart and for the purpose of more effective farming, our land has been cut into a series of receding flat surfaces which resemble steps. This type of landscaping is called terracing.



PLANTATION PROGRESS UPDATES



Since Mid-June 2020, we have started to install the land drainage and irrigation system. These systems are complementary to each other and will provide a favorable soil condition that improves our crops production while maintaining the landscapes. As a crucial part of our innovative irrigation system, we have completed our water well drilling to extract the valuable natural resource - ground water.



The secret of making durian trees grow well and fast is the soil. Durian prefers deep, well-drained loamy soils on gently sloping land and foothills. In August 2020, we have started planting our first batch of durian seedlings. The progress of our Phase DurianX is going as planned. We believe that with the professional knowledge and skills of our team, we can certainly take care of the health and well-being of each durian tree of Phase DurianX and bring in lucrative earnings to each partner.

LKE MUSANG QUEEN - FASA DURIANX DARI LADANG GETAH HINGGA PENANAMAN ANAK BENIH DURIAN PERTAMA DALAM 4 BULAN !

Pembukaan tanah kami bermula pada Mei 2020. Setelah mengeluarkan semua pokok getah dan tunggul, kami telah merancang keadaan tanah dan rupa bumi yang baik untuk anak benih durian kami. Anak benih durian kami dijarakkan dan untuk tujuan pertanian yang lebih berkesan, tanah kami telah dipotong menjadi serangkaian permukaan rata yang surut yang menyerupai anak tangga. Lanskap jenis ini disebut teres.



KEMAS KINI PERKEMBANGAN PERLADANGAN



Sejak pertengahan Jun 2020, kami telah mula memasang sistem saliran dan pengairan tanah. Sistem-sistem ini saling melengkapi dan akan memberikan keadaan tanah yang baik yang dapat meningkatkan hasil tanaman kami sambil mengekalkan landskap. Sebagai bahagian penting dalam sistem pengairan yang inovatif, kami telah menyelesaikan penggerudian telaga air untuk mengekstrak sumber semula jadi yang berharga - air tanah.



Rahsia untuk menjadikan pokok durian tumbuh dengan baik dan cepat adalah tanah. Durian lebih suka tanah liat yang dalam; bersaliran baik di tanah dan kaki bukit yang landai. Pada bulan Ogos 2020, kami telah mula menanam anak benih durian pertama kami ! Kami percaya bahawa dengan pengetahuan dan kemahiran profesional pasukan kami, kami pasti dapat menjaga kesihatan dan kesejahteraan setiap pokok durian Fasa DurianX dan membawa pendapatan yang lumayan kepada setiap rakan kongsi.